

<p>PRESSE KIT [DEUTSCH]</p>		<p>PRESS KIT [ENGLISH]</p>
<p>KURZ BIO (<600 Zeichen)</p> <p>TRIAL of DEATH ist eine Death Metal Band aus Siegen, Deutschland. Zu ihren Referenzen zählen zahlreiche Konzerte, auch als Support Act internationaler Szenegrößen.</p> <p>Die 5-köpfige Band erlangte mit ihrer 2018er EP ‚Exorcism of the Goatman‘ weltweite Aufmerksamkeit, sowie einen Plattenvertrag bei Neckbreaker Records. Ihr Debut-Albums ‚Creating Monstrosities‘ erschien 2023 und erhielt fantastische Kritiken.</p> <p>Die Musik ist meist im Midtempo angesiedelt ist, setzt auf ansteckende Rhythmen, viel Groove, sowie atmosphärische Growls und Screams, die die Abscheulichkeit der Menschheit thematisieren.</p>	<p>BANDFOTOS / BANDPICS</p>  <p>*Für Download hier klicken* *Click here for Download*</p>	<p>SHORT BIO (<600 characters)</p> <p>TRIAL of DEATH is a death metal band from Germany. Their references include festivals and concerts as support act of international scene greats.</p> <p>The 5-piece band gained worldwide attention in 2018 with their EP 'Exorcism of the Goatman' and a record deal with Neckbreaker Records. In 2023 they released the album 'Creating Monstrosities', which again received fantastic reviews.</p> <p>The music, which is mostly midtempo, relies on infectious rhythms and a lot of groove and carries atmospheric growls and screams that address the depravity of humanity.</p>
<p>PRESSESTIMMEN:</p> <p>„Exorcism Of The Goatman' ist ein Meuchel-Machtwerk irgendwo zwischen Six Feet Under, Debauchery und Disbelief, aber erstens unter der Oberfläche ziemlich durchdacht und zudem höllisch effektiv durch die kompositorische Übersichtlichkeit.“ Rock Hard Magazin</p> <p>„Creating Monstrosities“ ist ohne Frage ein Album, welches sich kein Fan des rohen und aggressiven Death Metals entgehen lassen sollte. Von vorne bis hinten gelungen. Der geneigte Hard Copy-Sammler wird hier beim Kauf ebenfalls nicht enttäuscht sein und darf sich über ein liebevoll gestaltetes Stück in seiner Sammlung freuen. Amboss-Mag</p>	<p>BANDLOGOS / BANDLOGOS</p>   <p>*Für Download hier anklicken* *Click here for Download*</p>	<p>PRESS QUOTES:</p> <p>"Exorcism Of The Goatman' is an assassination powerhouse somewhere between more current Six Feet Under, Debauchery and Disbelief, but under the surface it's pretty well thought out and also hellishly effective due to the compositional clarity." Rock Hard Magazine</p> <p>"Creating Monstrosities" is without question an album that no fan of raw and aggressive death metal should ever miss. A success from start to finish. Those inclined to buy hard copies will not be disappointed either and can look forward to a lovingly designed piece in their collection. Amboss-Mag</p>
<p>BUCHUNGSANRAGEN / BOOKING Mail: booking@trialofdeath.de</p>	<p>WEBLINKS / LINKS</p> <p>@ Website @ Facebook @ Instagram @ YouTube @ Bandcamp @ BigCartel</p>	<p>KONTAKT / CONTACT Sebastian ‚CZEBO‘ Bähr Telefon: +49(0)170 2222407 Mail: info@trialofdeath.de</p>

